
STROJNÍCKA FAKULTA STU, Nám. slobody 17, Bratislava 
 

Zápisnica č. 9/2010 – 2014  
zo zasadania AS SjF STU zo dňa 24.4.2012 o 14:00 h 

 
 
Prítomní: 

 

doc.Ing.C. Belavý,PhD., Ing .J. Beniak,PhD., prof.Ing. P.Élesztös,PhD., doc.Ing. R. Fekete, PhD., 

prof.Ing. Z. Iždinská,PhD., doc.Ing.Michal Masaryk,PhD., doc.Ing. Robert Olšiak, PhD. , Ing.Peter 

Petrák, PhD. doc.Ing. F. Ridzoň,PhD., prof.Ing. B. Rohaľ-Iľkiv,PhD., doc.Ing.P. Sejč,PhD., Ing. C. 

Schmidtová,  Mgr. K. Vassalová, RNDr. Viera Záhonová, PhD.Doc.Ing.S.Žiaran, PhD., 

Bc. F. Fraňo, Ing.A. Haringová, Bc.M. Krovinová, Bc.M. Pometlo, Bc.M.Repko, T.Kováč, M.Kirka  

 
Neprítomní: Ing. M.Bachratý, PhD., Bc. M.Pometlo, Bc. M.Repko, Bc.O. Uher 

 

Program: 

        

       1.Otvorenie a schválenie programu 

       2. Výročná správa za ekonomiku r. 2011 

       3. Návrh rozpočtu na rok 2012   

       4. Delenie pridelených dotačných prostriedkov 

       5. Rôzne 

 

K bodu 1: 

 

Zasadnutie otvorila predsedníčka AS SjF prof.Iždinská, dala hlasovať o programe schôdze, ktorý 

prítomní schválili. 

 

Výsledky hlasovania: 

Počet členov AS:      24    

Počet prítomných:    19  

Za:                            19 

Proti:                          0 

Zdržali sa:                  0   

 

K bodu 2: 

 

Výročnú správu o ekonomike fakulty podrobne prezentovala tajomníčka fakulty Ing. Kuzmová. 

Predseda ekonomickej komisie doc. Ridzoň oboznámil prítomných so stanoviskom komisie, ktorá 

správu na svojom zasadnutí prerokovala a odporúča senátu schváliť ju. 

V diskusii k správe vystúpili prof. Rohaľ-Iľkiv, prodekan prof.Gondár, prof.Iždinská,  doc.Žiaran a 

dekan fakulty prof.Šooš. Hovorilo sa o zisku fakulty, tvorbe rezervného fondu a jeho zmysluplného 

využitia. 

Predložená správa bola v hlasovaní schválená. 

 

Výsledky hlasovania: 

Počet členov AS:      24    

Počet prítomných:    20  

Za:                            19 

Proti:                          0 

Zdržali sa:                  1   



 

K bodu 3: 

 

Návrh rozpočtu na rok 2012 prezentovala tajomníčka fakulty Ing. Kuzmová, ekonomická komisia 

návrh predbežne prerokovala a odporúča senátu, aby materiál schválil. 

V hlasovaní bol návrh rozpočtu schválený tak, ako bol predložený. 

 

Výsledky hlasovania: 

Počet členov AS:      24    

Počet prítomných:    20  

Za:                            20 

Proti:                          0 

Zdržali sa:                  0 

 

 

K bodu 4: 

 

Dekan fakulty prof.Šooš uviedol návrh na delenie pridelených dotačných prostriedkov, podrobne ho 

prezentovala a skomentovala tajomníčka fakulty Ing.Kuzmová.  Doc.Ridzoň predniesol súhlasné 

stanovisko ekonomickej komisie k materiálu a jej návrh prideliť na každú súčasť fakulty pevnú sumu 

na tovary a služby na celý rok. Dekan fakulty s touto požiadavkou súhlasil.  

V diskusii vystúpili s rôznymi podnetmi dr.Záhonová, doc.Masaryk, prof.Rohaľ-Iľkiv, prof.Élesztös, 

doc.Ridzoň, doc.Žiaran,doc.Olšiak, doc.Fekete, prof.Iždinská, na podnety a pripomienky odpovedali 

dekan fakulty prof.Šooš a prodekan prof.Gondár.  

 

Uznesenia k bodu 4: 

Akademický senát SjF STU schvaľuje konkrétne delenie dotačných mzdových prostriedkov podľa 

schválenej metodiky. 

 

Výsledky hlasovania: 

Počet členov AS:      24    

Počet prítomných:    19  

Za:                            10 

Proti:                          0 

Zdržali sa:                  9 

 

AS SjF STU schvaľuje predložený návrh ekonomickej komisie vyčleniť na jednotlivé súčasti SjF po 

1000 eur ročne z položky tovary a služby s rovnomerným čerpaním počas celého roka. 

 

Výsledky hlasovania: 

Počet členov AS:      24    

Počet prítomných:    19  

Za:                            18 

Proti:                          0 

Zdržali sa:                  1 

 

 

 

 

 

 

 

 



K bodu 5: 

 

Predsedníčka senátu oznámila, že ing. Chmela nevyužil možnosť prísť informovať členov AS SjF o 

činnosti Centra inovácií. 

 

Dekan fakulty pozval prítomných a ich prostredníctvom všetkých pracovníkov fakulty na Deň firiem, 

ktorý sa bude konať 2.5.2012. V rámci tohoto dňa budú otvorené o 11.hod. Laboratóriá Volkswagen 

a bude sa konať aj Job fórum. 

 

Predsedníčka senátu prof.Iždinská poďakovala prítomným za aktívnu účasť a ukončila zasadnutie. 

 

 

 

 

 

 

Zapísala: K.Vassalová 

 

Overil: Ing.J.Beniak, v.r.                                                 

 

V Bratislave, 28.4.2012                                           Prof.Ing. Zita Iždinská, PhD.,v.r. 

                                                                                 predsedníčka AS SjF STU                                           

 

 

 


